
                                                       

Referat fra bestyrelsesmøde i Humlum Landsbyordning 

Tirsdag d. 25. 0ktober 2023 klokken 17.00 - 19.00 

 

Tilstede 

Forældrevalgte:  

Henry Nørby, Mai-Britt Grydgaard, Christina Vestbjerg, Merethe Heimose, Linda Larsen, Stine Kladal 

Medarbejdere: Jeanet Gadeberg 

Ledelsen: Benny Bjerre og Karen Margrethe Simonsen 

Fraværende: Bettina Kruse 

Dagsorden 

Punkt Referat 

Eventuelt   Vi skal gøre forældrene opmærksomme på, at det er vigtigt at børnene 

har lys på cyklerne og reflekser på tøjet. Benny skriver ud om det.  

På næste bestyrelsesmøde, skla vi have fastsat en dato til tour de 

Humlum. 

Orientering: 

• Skole 

• Dagtilbud 

• Medarbejdere 

• Økonomi og budget 

Benny orienterede om baggrunden for, at vi har valgt at konstituere en 

pædagogisk leder frem til sommerferien.  

Benny orienterede om at der har været personaleudskiftning i sfo, vi har 

en medarbejder der har sagt op, og har derfor ansat en ny 

pædagogmedhjælper, som starter til november.  

Karen Margrethe fortalt om dagtilbuds udflugt, som havde været en god 

oplevelse.  

Karen Margrethe orienterede om Kids tilsyn.  

Der skal være anmeldt tilsyn d. 24 november, som også involvere de 

forældrevalgte i bestyrelsen fra dagtilbud.  

I skolen har de haft en god tur til klosterheden, hvor de afviklede 

motionsløb.  

 

Orientering om børnetal i 

dagtilbud fra maj 24.  

Som det ser ud lige nu, vil der 

være 23. børn fra maj. Vi skal 

drøfte hvilke scenarier det 

kan medføre i forhold til 

organisering i dagtilbud. 

Fra maj går vi meget ned i børnetal i dagtilbud, dette forsætter ind i 

efteråret hvor især vuggestuen bliver lille.  

Dette medfører at vi bliver nødt til at tænke anderledes i forhold til 

opdelingen af børn i dagtilbud. Bestyrelsen drøftede forskellige løsninger. 

Bestyrelsen hælder mest til en opdeling med en ældste og en yngste 

gruppe i dagtilbud. Det er vigtigt at få det meldt positivt ud.  

 

Drøftelse af vores holdning til 

skolestruktur, og hvad vi vil 

tage med til det kick-off 

mødet d. 1. november 

Bestyrelsen er åben for at kigge nærmere på en model, hvor vi kigger i 

retning af et samarbejde med Thyholm. 

Vi skal undersøge rullende skolestart  og samordnet indskoling nærmere 



 

 


